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Rusza cykl narad burmistrza z mieszkańcami
gminy
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Rusza „Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli”, czyli cykl narad,
spotkań i warsztatów poświęconych tematom kluczowym dla naszej gminy.
Pierwsza narada już 16 września. Będzie dotyczyła obszaru Łąk Oborskich,
poszukiwaniom optymalnego miejsca dla targowiska, pytaniu o potrzebę
centrum sportu. Zapraszamy o godz. 17.30 do sali posiedzeń
konstancińskiego magistratu. Dołącz do nas!

„Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” to inicjatywa Michała Wiśniewskiego,
burmistrza gminy Konstancin-Jeziorna, mająca na celu włączenie mieszkańców w
proces decyzyjny. Obejmuje organizację narad, spotkań i warsztatów, podczas
których będą poruszane kwestie istotne dla naszej codzienności i mające realny
wpływ na życie w gminie.

Temat: Łąki Oborskie, targowisko, centrum sportu
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Pierwsze spotkanie już 16 września br. (poniedziałek) o godz. 17.30. Będzie
ono poświęcone obszarowi Łąk Oborskich i ich, oczekiwanego przez mieszkańców,
zagospodarowania. Czego chcemy na Łąkach Oborskich? Utrzymania targowiska?
Parku przyrodniczego? Centrum sportu? A może czegoś zupełnie innego. – To
doskonała okazja, by wysłuchać Państwa oczekiwań dotyczących przyszłości tego
obszaru – mówi burmistrz Michał Wiśniewski. – Sprawdzimy, na ile są one możliwe do
realizacji wobec aktualnych uwarunkowań przyrodniczych i prawnych. 

Podczas spotkania sprecyzowane zostanie:

jaki obszar i o jakiej powierzchni określamy mianem Łąk Oborskich, 
jakie możliwości zagospodarowania tego terenu przewiduje plan
zagospodarowania przestrzennego.
jakie są realne szanse ich realizacji. 

Razem zastanowimy się, jak odpowiedzieć na pytania, które pojawiają się w
przestrzeni publicznej, a które słyszy burmistrz: Czy na Łąkach Oborskich powinien
pozostać obecny targ, czy szukamy dla niego innej lokalizacji? Czy Łąki Oborskie
powinny być parkiem przyrody? Czy na terenie Łąk Oborskich jest miejsce na
centrum sportu?

Sprawdźmy, proponuje burmistrz, co jest realne dziś, wobec faktycznych możliwości,
jakie są nasze oczekiwania, kiedy i jak możemy osiągnąć nasze cele. 

Na spotkanie zapraszamy do sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy przy ul.
Piaseczyńskiej 77. 

Kolejne spotkania 
To dopiero początek! W ramach „Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” w
najbliższym czasie planowane są kolejne spotkania, podczas których omówimy plany
gminy związane z przebudową i rozbudową dróg na terenie Skolimowa północno-
zachodniego. I tak:

19 września br. (czwartek) o godz. 18.00 omawiany będzie etap 1. inwestycji
obejmujący ulice: Śniadeckich, Bartosza Głowackiego, Dolną, Tadeusza
Kościuszki, Nową, Górnośląską, Romualda Traugutta, gen. Józefa Bema, Józefa



Sowińskiego i Józefa Toczyskiego. 
24 września br. (wtorek) o godz. 18.00 tematem spotkania będzie etap 2.
Obejmujący ulice: Kołobrzeską, Kabacką, Białostocką, Siedlecką, Łomżyńską,
Ostrołęcką, Ciechanowską, Toruńską, Bydgoską i Pilską.

W drugiej połowie listopada zaplanowano także spotkanie z przyszłym
wykonawcą ulicy Starego Dębu w Czarnowie.

Udostępnianie przestrzeni
„Forum wymiany” to nie tylko narady, debaty i warsztaty, ale także udostępnianie
gminnej przestrzeni na spotkania z mieszkańcami. Takie 3 października (czwartek)
o godz. 17.00 w konstancińskim magistracie planuje firma Profbud, realizująca
inwestycję w okolicach ul. Kolejowej. Szczegóły wkrótce.

Dołącz do nas, bądź aktywnym uczestnikiem życia naszej gminy i miej realny wpływ
na jej rozwój!
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